
Protokoll, styremøte 04.06.2024
Nesko l len  Ve l fo ren ing

Sted: Nes arena

Styremedlemmer til stede:
Per Olin, Knut Arne Hepsø, Cordula Müller, Marius Hareide, Irene
Haugen, Are Ausland, Sjur Kilde

Tidspunkt: 04.06.2024 kl: 18:00 - 20:00

2024-10 - Krakker
Faste krakker til Neskollen tjernet 

Notat:
Orientering om status ved Irene 

Vedtak:
Styret bestilte krakker i tråd med vedtak i mai-møte.

2024-09 - HMS gangsti
Ønske om rekkverk Orionvegen 18. Barn sklir ned i hage grunnet glatt bakke vinter sti. 
Det ønskes et enkelt rekkverk i galvanisert type på tomtegrense som støtte for de som går ned
bakken. 

Vedtak:
Saken utsettes til høsten.

2024-08 - Trefellings-ønsker
Trefellings saker
3 bestilte. En til behandling. Flere ukomplette søknader. Søknader uten nabo-signaturer behandles
ikke etter ønske av styret. Det er ønskelig at vi kan se på saker også nærmere sommer og at denne
jobben fordeles innad i styret. 

Vedtak:
Styret gjennomgikk og behandlet innkomne søknader. Tynning av skog og felling av trær er viktig, og
riktig utfylte søknader har blitt innvilget så langt i 2024. Styret setter også pris på initiativ fra folk som
ønsker å hogge/tynne selv. Ønsker om å ta jobben selv må også behandles av styret.

2024-13 - Reguleringsplan sentrumsområdet
Reguleringsplan sentrumsområdet 

Vedtak:
Velforeningen har fått henvendelse fra kommunen om plan-initiativ for sentrumsområdet, og
velforeningen er positive til å delta i møte og eventuell prosess videre. 

Vedtak:
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Saken tas opp i nytt møte senere i juni.

2024-17 - Økonomi
Gjennomgang av økonomisk situasjon 

Vedtak:
Kasserer gjennomgikk økonomien. Velforeningen har hatt god inngang av kontingenter fra
medlemmene, og likviditeten er tilfredsstillende.

2024-14 - Mangelfull klipping av grøntarealer
Det har kommet inn klage om at lekeplassen i Kjølen, samt gangveien mellom Melkeveien og videre
opp mot stikkvei av Pegasusveien gror igjen.
Forespør om det er mulig for NBS å klippe bedre. 

Notat:
Beboer har tatt bilder, se vedlegg. 

Vedtak:
Styret følger opp overfor Nes Bygdeservice.

2024-16 - Trafikkfarlig privat hekk i Plutosvingen
Styreleder i Sameiet Plutosvingen 2,4,6,8,10,12,14,16 og 20 har anmodet styret om å komme med en
uttalelse om hvorvidt privat hekk i Plutosvingen er trafikkfarlig og følgelig bør avkreves klippet. Ifl.
styreleder har ikke eier av hekk møtt opp på sameiemøter. 
Ønsker NVF's vurdering av saken før direkte kontakt med hekkeier opprettes.

Videre har sameiet har gitt uttrykk for at de ønsker skilting "barn leker", fartsdumper i vegen. 

Notat:
NVF har gjennomført befaring med sameiets styreleder. Se vedlagte bilder. 

Vedtak:
Styret har vært på befaring. Styret anser ikke denne hekken som mer trafikkfarlig enn annen
vegetasjon, og oppfordrer til dialog mellom naboene. Der vegetasjon hindrer sikt i trafikken,
oppfordrer styret trafikanter til å kjøre forsiktig.
Når det gjelder skilt og fartshumper, viser styret til detaljreguleringsplan.
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Per Olin

Per Olin

Signert 12.06.2024 kl 19:58 med velforeningen@neskollen.no

Knut Arne Hepsø

Knut Arne Hepsø

Signert 26.09.2024 kl 19:34

Cordula Müller

Cordula Müller

Signert 02.09.2024 kl 23:46

Marius Hareide

Marius Hareide

Signert 11.06.2024 kl 17:47 med mariushareide@gmail.com

Irene Haugen

Irene Haugen

Signert 13.06.2024 kl 21:09

Are Ausland

Are Ausland

Signert 14.06.2024 kl 08:56

Sjur Kilde

Sjur Kilde

Signert 12.06.2024 kl 12:28 med sjur.kilde@caverion.com


